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OiSO.0002.56.2023 

 

PROTOKÓŁ NR LVI/2023 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC  

z dnia 28 czerwca 2023 roku  

 

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 15 Radnych (lista obecności 

w załączeniu).  

 

Sesja trwała od godziny 8.35 do godziny 12.20.  

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad 3, 4, 5, 6. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołów: 

- sesji z dnia 31 marca 2023 roku, wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto 

jednomyślnie głosami za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- sesji z dnia 21 kwietnia 2023 roku, wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto 

jednomyślnie głosami za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- sesji z dnia 25 maja 2023 roku, wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto 

jednomyślnie głosami za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- sesji z dnia 12 czerwca 2023 roku, wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto 

jednomyślnie głosami za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskami o poszerzenie porządku obrad: 

- w pkt. 11 podpunkt 4) o projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Wniosek przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- w pkt. 11 podpunkt 5) o projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Nozdrzec. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 1, 

- w pkt. 11 podpunkt 6) o projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Budowa gminnej 

oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu”. Wniosek przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

- w pkt. 11 podpunkt 7) o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia. Wniosek 

przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 
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- w pkt. 11 podpunkt 8) o projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

własnej Nr XV/152/2012 z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie ustanowienia tytułu honorowego 

„Zasłużony dla Gminy Nozdrzec” oraz uchwalenia regulaminu nadawania tytułu, zmienionej 

uchwałą nr X/128/2016 z dnia 28 czerwca 2016 r. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 1. 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach: 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 31 marca 2023 r. 

4. Przyjęcie protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 21 kwietnia 2023 r. 

5. Przyjęcie protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 25 maja 2023 r. 

6. Przyjęcie protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 12 czerwca 2023 r. 

7. Informacja Wójta Gminy Nozdrzec o realizacji uchwał. 

8. Informacja Wójta Gminy Nozdrzec dot. bieżącej działalności. 

9. Raport o stanie Gminy Nozdrzec za rok 2022.  

 a) informacja Wójta Gminy Nozdrzec w sprawie raportu o stanie Gminy Nozdrzec 

za rok 2022, 

 b) debata nad raportem, 

c) głosowanie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nozdrzec wotum 

zaufania. 

10. Debata w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Nozdrzec za 2022 rok. 

a) sprawozdanie Wójta Gminy Nozdrzec z wykonania budżetu Gminy Nozdrzec oraz 

sprawozdanie finansowe za 2022 rok, 

b) przedstawienie uchwały RIO w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Nozdrzec za 2022 rok, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Nozdrzec za 2022 rok, 

d) głosowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Nozdrzec za rok 2022, 

e) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Wójta 

Gminy Nozdrzec za 2022 rok, 

f) przedstawienie uchwały RIO w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Nozdrzec o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Nozdrzec za 2022 

rok, 

g) głosowanie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Nozdrzec. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Nozdrzcu,  

2) wyrażenia zgody na zawarcie umowy ustanowienia służebności przesyłu, 

3) powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

4) zmian w budżecie gminy na rok 2023, 
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5) dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nozdrzec, 

6) zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn. „Budowa gminnej oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu”, 

7) wyrażenia zgody na przekazanie zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego 

i zawarcie porozumienia, 

8)wprowadzenia zmian w uchwale własnej Nr XV/152/2012 z dnia 29 marca 2012 r. 

w sprawie ustanowienia tytułu honorowego „Zasłużony dla Gminy Nozdrzec” oraz 

uchwalenia regulaminu nadawania tytułu, zmienionej uchwałą nr X/128/2016 z dnia 28 

czerwca 2016 r. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie. 

 

Ad 7, 8. 

Wójt Gminy Nozdrzec - Stanisław Żelaznowski przedstawił: 

 informację o realizacji uchwał od LII sesji 

 informację o wydanych zarządzeniach. 

 

Wójt odpowiedział na zgłoszone pytania na LII sesji: 

- Radnego Krzysztofa Kurdziela w sprawie przeznaczenia środków finansowych na budowę 

oczyszczalni ze względu na przyłączenie Łubna.  

Informując, że kontaktował się z Wójtem Gminy Dynów i odpowiedź była negatywna, gdyż 

Gmina Dynów ma podobną sytuację z przyłączeniem z m. Szklary leżącej na terenie 

sąsiedniej gminy. 

- Sołtysa Sołectwa Wesoła w sprawie terminu montażu urządzeń otwartej strefy przy szkole  

w Wesołej. 

Wójt przekazał, że montaż został wykonany. 

 

Do przedstawionych informacji odniósł się mieszkaniec Gminy Nozdrzec pytając 

o finansowanie budowy kanalizacji Łubno do oczyszczalni w Nozdrzcu oraz czy ścieki 

z miejscowości Wesoła, Hłudno i Barycz również są uwzględnione do budowanej 

oczyszczalni. 

 

Wójt poinformował, że koszty budowy kanalizacji Łubna do oczyszczalni w Nozdrzcu ponosi 

Gmina Dynów, nieczystości z miejscowości Wesoła, Hłudno i Barycz również są 

uwzględnione do budowanej oczyszczalni, aby zapewnić jej właściwe funkcjonowanie  

 

Ad 9. 

Wójt Gminy Nozdrzec - Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje zawarte w Raporcie 

o stanie Gminy Nozdrzec za 2022 rok. Dokument ten, zgodnie z obowiązującymi przepisami, 

opublikowany został 31 maja br. w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Nozdrzec oraz 

przekazany Radzie Gminy Nozdrzec w ustawowym terminie. Zgodnie z ustawą 

o samorządzie gminnym raport obejmuje podsumowanie działalności Wójta w roku 

poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy. 

W debacie nad raportem głos zabierają radni oraz mieszkańcy. W pierwszej kolejności głos 

zabrali Radni, natomiast później mieszkańcy, którzy najpóźniej w dniu poprzedzającym 
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dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie 

gminy — złożyli stosowne zgłoszenie poparte co najmniej 20 podpisami — zgodnie 

z kolejnością zgłoszenia. 

 

W dyskusji nad Raportem o stanie Gminy Nozdrzec za 2022 rok, głos zabrali: 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zabrał głos w sprawie zwiększenia środków finansowych 

na odbioru azbestu, który zalega po miejscowościach. 

 

Wójt poinformował, że został złożony wniosek do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Środowiska o dotację na odbiór azbestu i dodatkowo będzie dofinansowanie z budżetu 

Urzędu Gminy. Wójt przekazał, że mieszkańcy korzystają z dofinansowań dla rolników na 

wymianę pokrycia dachowego o budynków gospodarczych. 

 

Radny Marian Zabój oznajmił, że dyskusja nad Raportem o stanie Gminy Nozdrzec za 2022 r. 

odbyła się na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał, że ustawa o samorządzie gminnym zobowiązuje 

Radę podczas sesji absolutoryjnej do przeprowadzenia debaty nad raportem. Dodatkowo 

Przewodniczący Rady przypomniał, że w poprzednich latach uczestnicząc na wspólnym 

posiedzeniu komisji, którego tematem był Raport, zawsze zachęcał Radnych do zabierania 

głosu w debacie nad raportem na sesji absolutoryjnej. 

 

Radny Krzysztof Kurdziel zauważył, iż ostatni rok jak i cała kadencja nie jest łatwym czasem 

chociażby ze względu na wydarzenia jakie miały miejsce – pandemia COVID – 19, 

a następnie wojna na Ukrainie. Mimo trudnej sytuacji zostało wykonane wiele inwestycji, 

rozpoczęcie budowy kanalizacji z oczyszczalnią ścieków oraz zakupiono wiele sprzętu do 

gminy. 

Radny Stanisław Szpiech stwierdził, że wydaje się nie duży nakład finansowy na promocję 

gminy, gdyż wiele osób przejeżdżających przez Wesołe, Hłudno, Izdebki jest zachwyconych 

krajobrazem. Radny proponował zwiększenie środków na promowanie gminy, aby tym 

samym przyciągać turystów. 

Wójt poinformował, że wiele działań w kierunku promocji zostało poczynione, o których są 

bardzo obszerne informacje na stronie gminy, czy mediach społecznościowych. Powstało 

kilka wiat turystycznych, planowane jest przeznaczenie dużych środków na budowę wieży 

widokowej na terenie gminy oraz jej połączenie ze ścieżką dydaktyczną i budową wiaty 

turystycznej z ogólnodostępnym paleniskiem. Przy współpracy ze Stowarzyszeniem Związku 

Gmin Pogórza Dynowskiego planowana jest budowa ścieżki rowerowej wzdłuż Sanu od 

Dydni do Krzywczy oraz budowa przystani kajakowych z jedną lokalizacją na terenie naszej 

gminy. Wójt zaznaczył, że gdyby nie priorytetowa inwestycja, którą jest kanalizacja 

pochłaniająca prawie cały budżet, można byłoby przeznaczyć na wiele innych działań. 

Wobec braku chętnych z Rady do zabrania głosu w debacie nad raportem Gminy Nozdrzec za 

2022 rok Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec poinformował, że w ustawowym terminie 
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do biura obsługi rady wpłynęły trzy zgłoszenia poparte wymaganą minimalną liczbą 

podpisów.  

Przewodniczący udzielał głosu według kolejności wpływu zgłoszeń. 

Jako pierwszy głos zabrał mieszkaniec wsi Wesoła [dane osobowe prawnie chronione], który 

w swym wystąpieniu odnosząc się do inwestycji proponował zamontowanie znaków 

informujących o Gminie Nozdrzec. Mieszkaniec stwierdził, że tłumaczenie się brakiem 

finansowym w przypadku budowy kanalizacji niczego nie zmieni, a czas ucieka i będziemy 

płacić kary. Środki nie powinny być lokowane tylko w jedną lub dwie miejscowości — 

pomijając pozostałe. Mieszkaniec przytoczył zebranie wiejskie w Wesołej odbyte w 2023 r., 

gdzie wnioskowano o projektowanie kanalizacji w miejscowości Wesoła, której wykonanie 

wymaga określonego czasu, to Wójt na ten wniosek odpowiedział, że projekt może ulec 

dezaktualizacji z powodu braku funduszy. Mieszkaniec odnosząc się nadal do zebrania 

wiejskiego wspomniał o zgłoszonych postulatach mieszkańców dotyczących budowy farmy 

wiatrowej i budowy kanalizacji, postulaty skierowano w formie pisemnej do urzędu gminy i 

wyznaczono Wójtowi termin 14-dniowy na udzielenie odpowiedzi, co nie zostało uczynione. 

Mieszkaniec wspomniał również o udostępnieniu umów związanych z wpływem środków 

finansowych do gminy z budowy farmy wiatrowej. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że trwa debata nad raportem o stanie gminy, a nie 

debata nad zebraniem wiejskim w Wesołej. Przewodniczący poinformował, że na podstawie 

statutu Gminy Nozdrzec ma prawo przywołać do porządku i prosił o skupienie się nad debatą 

nad Raportem o stanie Gminy Nozdrzec. Pozostałe kwestie odbiegające od tematu należy 

przedstawić w punkcie 12. Wolne wnioski. 

 

Mieszkaniec wracając do debaty nad Raportem o stanie Gminy Nozdrzec za 2022 rok 

poinformował, że nie dziwi go fakt malejącej liczby mieszkańców, biorąc pod uwagę to co się 

dzieje w gminie. Źle traktuje się mieszkańców chociażby przez nierozpatrywanie wniosków 

mieszkańców, związanych z budową farmy wiatrowej. Mieszkaniec przytoczył wydaną 

decyzję na wniosek Wind Energii, obecnie firma YVS Nozdrzec Farma Wiatrowa w sprawie 

wydania zezwolenia na usunięcie drzew na działkach prywatnych w miejscowości Wesoła, 

o co mieszkańcy mają żal i należy powiadomić listem poleconym, a nie przewieszać 

informacje na tablicach. Mieszkaniec prosił o odniesienie się do wydanej decyzji bez zgody 

właściciela gruntu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał mieszkańca - czy nie było tak, że firma zwróciła się 

z wnioskiem o wydanie takiej decyzji na nieruchomościach, które wydzierżawiła od 

mieszkańców, dokonując wycinki na podstawie zapisów w zawartych umowach między 

spółką, a właścicielami nieruchomości gruntowych. 

 

Wójt odnosząc się do słów mieszkańca poinformował, że decyzja została wydana zgodnie 

z obowiązującym prawem i dotyczyła działek wydzierżawionych przez firmę, która zwróciła 

się z wnioskiem o wycinkę drzew do Urzędu Gminy. W wyjaśnieniu Wójt przekazał, że 

właściciel nieruchomości lub dzierżawca zwraca się z wnioskiem o wydanie decyzji na 
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wycinkę drzew, wówczas odpowiedni pracownicy przyjeżdżają, szacują czy dane drzewo 

można wyciąć i wówczas wydawana jest decyzja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w pierwszej kolejności należy sprawdzić zapisy 

zawarte w umowach pomiędzy właścicielem działki a firmą, które zawierają konkretne 

zapisy. Przewodniczący mieszkańca poinformował, że odbywa się debata nad Raportem 

o stanie Gminy Nozdrzec, gdzie stawia się pytania nie mając poglądu na sytuację  

i zarzucając, że podjęte decyzje w sprawie wycinki drzew powinny być konsultowane  

z właścicielem nieruchomości. 

 

Wójt odnosząc się ponownie do słów mieszkańca poinformował, że od początku kadencji 

wszystkich mieszkańców traktuje równo, tak jak i miejscowości i przedstawił informacje 

o wysokości środków przeznaczonych na remonty dróg w poszczególnych miejscowościach 

w 2022 roku: Nozdrzec 200 tys., Izdebki 260 tys., Wara 100 tys., Hłudno 215 tys., Wesoła 

230 tys., Siedliska i Huta otrzymały mniej, gdyż są to mniejsze miejscowości. W sprawie 

wspomnianych postulatów, Wójt poinformował o przesłaniu odpowiedzi do Sołtysa Sołectwa 

Wesoła oraz poruszył kwestię protokołu zebrania wiejskiego Sołectwa Wesoła, gdzie 

zaprotokołowane były wypowiedzi jednego z mieszkańców, a obszerna merytoryczna 

odpowiedź udzielona przez urzędnika - osoby kompetentnej na temat kanalizacji nie były 

ujęte w protokole. 

 

Mieszkaniec poinformował, że „monolog był trudnostrawny, reasumując jest źle i projektów 

nie będzie, bo się dezaktualizują”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że był obecny na tym zebraniu wiejskim 

i pamięta, iż pracownik udzielił wyczerpujących wyjaśnień w kwestii gospodarki 

kanalizacyjnej i przygotowanego projektu uchwały ws. zmian aglomeracji, a nawet jeśli dla 

kogoś jest to niezrozumiałe, to i tak powinno być ujęte w protokole. 

Przewodniczący oznajmił, że działania promocyjne w Gminie Nozdrzec są realizowane 

i pytał mieszkańca czy posiada wiedzę o kosztach proponowanych tablic. Mieszkaniec 

odpowiedział, że nie posiada takiej wiedzy, więc Przewodniczący zaznaczył, że jeśli nie wie, 

to dlaczego mówi, że są to nie duże koszty— pytając również czy nie lepszym rozwiązaniem 

jest przeznaczenie tych środków na remonty infrastruktury drogowej, która wspiera turystykę 

samorządu terytorialnego. Przewodniczący prosił także o podanie przykładowych wniosków 

wpływających do gminy, które nie są rozpatrywane. 

 

Mieszkaniec poinformował, że nie poda takich wniosków, aby nie przekłamać – taką 

informację może złożyć na piśmie w późniejszym terminie.  

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że łatwo coś komuś zarzucić, ale udzielić konkretnej 

odpowiedzi opartej na argumentach już jest ciężko.  

 

Kolejną osoba, która zgłosiła chęć udziału w debacie nad raportem o stanie Gminy Nozdrzec 

za 2022 rok był mieszkaniec Hłudna [dane osobowe prawnie chronione]. 
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Mieszkaniec poinformował, że w poprzedniej kadencji był Radnym i był przygotowany plan 

oświetlenia na Hłudnie, w Nozdrzcu i w Izdebkach, jak można zauważyć oświetlenie jest 

wykonane w Izdebkach w Nozdrzcu w pewnym stopniu, a na Hłudnie nie zostało 

zrealizowane.  

 

Radny Marian Zabój zaprzeczył wykonania oświetlenia ulicznego w Nozdrzcu. 

 

Wójt przekazał, że wniosek może był przygotowany, gdyż w tym roku są realizowane 

wszystkie zaległe projekty oświetlenia ulicznego przygotowane w poprzedniej kadencji, 

natomiast na Hłudno projekt był zlecony w tej kadencji i jest ukończony — na przebudowę 

oświetlenia ulicznego od skrzyżowania w Hłudnie w kierunku Wesołej. Wójt poinformował 

o odcinkach z poprzedniej kadencji: trzy odcinki w Izdebkach z czego dwa odcinki 

zrealizowane dwa lata temu, trzeci będzie realizowany w tym roku, dwa odcinki w Nozdrzcu, 

o których była mowa w zarządzeniach i w Siedliskach. Na ukończeniu jest projekt na 

wymianę wszystkich lamp oświetlenia ulicznego na ledowe we wszystkich miejscowościach. 

 

Mieszkaniec oznajmił, że Pan [dane osobowe prawnie chronione] składał wniosek na sesjach 

ubiegłej kadencji w sprawie budowy oświetlenia.  

 

Wójt stwierdził, że wniosek może był złożony, ale żadnego projektu na oświetlenie 

w miejscowości Hłudno nie przygotowano za władz samorządowych ubiegłej kadencji. 

 

Mieszkaniec Hłudna pytał Wójta czy dany mieszkaniec po złożeniu wniosku na wycinkę 

drzew na działce osoby X otrzymałby zgodę na tę wycinkę? 

Wójt w odpowiedzi przekazał, że w przypadku właściciela działki występującego 

z wnioskiem o wycinkę drzew - wniosek jest rozpatrywany przez kompetentnych 

pracowników i wydawana jest wówczas decyzja. 

Mieszkaniec pytał, czy firma, która nie jest właścicielem działki może wystąpić z wnioskiem 

do Wójta o wycinkę drzew. 

Przewodniczący odnosząc się do wypowiedzi mieszkańca stwierdził, że firma dzierżawiąca 

działkę chce wyciąć drzewa i na podstawie zapisów zawartych w umowie ma prawo 

wystąpienia z wnioskiem o wycinkę. Przewodniczący apelował po raz kolejny do 

zainteresowanych o dokładne przeanalizowanie podpisanych umów i czytanie podpisywanych 

dokumentów, aby nie było sytuacji podpisywania podsuniętych, nieznanych dokumentów.  

Mieszkaniec wsi Wesoła zabrał głos informując, że po zapytaniu SMS, Sołtys Sołectwa 

Wesoła przekazał, że odpowiedzi na pytania mieszkańców nie otrzymał. 

Wójt poinformował, że odpowiedź była przygotowana i powinna być wysłana. 

Radny Marian Zabój stwierdził, że część oświetlenia jest wykonana, ale wnioskowane 

w poprzedniej kadencji oświetlenie Nozdrzec Rzeki - Łubno nie jest zrealizowane. Radny 
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poinformował o byciu Radnym drugą kadencję i pamięta, że nie było wniosku na oświetlenie 

uliczne w Izdebkach na dwóch odcinkach od strażaka w stronę Hłudna i Izdebki Berskie. 

Wójt powtórzył, że część starych projektów oświetlenia ulicznego została już wykonana 

i pozostała część będzie realizowana w tym roku, a nowe projekty z tej kadencji są 

przygotowane i będą realizowane w kolejnych latach, z wyjątkiem oświetlenia w Ujazdach, 

który zostanie zrealizowany jeszcze w tym roku. 

 

Radny Marian pytał Wójta, co uważa za stary projekt. 

 

Wójt odpowiedział, że są to projekty wykonane w poprzedniej kadencji. 

 

Radny Stanisław Szpiech wyraził podziękowanie za wykonanie projektu oświetlenia 

ulicznego w miejscowości Hłudno. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jest wiele miejsc oczekujących na budowę 

oświetlenia, ale w pierwszej kolejności musimy zrealizować projekty oświetleniowe 

z poprzednich kadencji. Musimy patrzeć też na względy ekonomiczne, gdzie są rozpoczęte 

inne zadania. Przewodniczący stwierdził, że inwestycja na uzupełnienie i budowę oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Nozdrzec w miejscowościach Izdebki, Wara, Nozdrzec, Siedliska 

i Wesoła z podziałem na części to koszt prawie 700000 zł.  

Radny Marian Zabój stwierdził, że należy rozgraniczyć, gdzie jest oświetlenie ważniejsze 

przy drodze wojewódzkiej czy przy drodze powiatowej bocznej. 

Przewodniczący oznajmił, że wszędzie są potrzeby, tak jak z chodnikami, gdzie Radny 

wskazywał na sesji, że w Nozdrzcu zostały wykonane dwie drogi, co było oczywiście 

nieprawdą. I nieprawdą jest również twierdzenie, że jednych mieszkańców się faworyzuje, 

ponieważ w każdej miejscowości są realizowane inwestycje drogowe, oświetleniowe czy też 

przedsięwzięcia kulturowe, o czym niejednokrotnie były przedstawiane informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do Raportu o stanie Gminy Nozdrzec stwierdził, 

że są możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych, ale najważniejsze to 

przygotowywanie projektów, co jest czynione od początku kadencji. Wszystkie realizowane 

działania wpływają na rozwój gminy, z czego należy się cieszyć. Ten stan faktyczny 

odzwierciadla raport finansowy jednostek samorządu terytorialnego na terenie 

Rzeczypospolitej Polski, gdzie przez trzy ostanie lata, jako gmina, zaliczamy systematyczny 

wzrost w rzeczonym rankingu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o nieobecności kolejnego mieszkańca 

zgłaszającego chęć zabrania głosu w dyskusji nad Raportem o stanie Gminy Nozdrzec za 2022 

rok i w związku z tym przystąpił do procedowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Nozdrzec wotum zaufania . 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że Radni otrzymali projekt stosownej uchwały wraz 

z materiałami na sesję. 
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Wobec braku wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/471/2023 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nozdrzec wotum 

zaufania - przyjęta została głosami; 

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec zarządził 10 minut przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad 10. 

Radni otrzymali komplet materiałów sprawozdawczych, tj.; 

- sprawozdanie finansowe, 

- sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Nozdrzec za 2022 rok,  

- informację o stanie mienia Gminy Nozdrzec oraz  

W terminie umożliwiającym szczegółowe zapoznanie się z nimi przed analizą ich treści na 

posiedzeniach komisji.  

 

Skarbnik Gminy Halina Wandas, omówiła najistotniejsze zagadnienia sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego. 

 

Następnie Skarbnik Halina Wandas odczytała Uchwałę Nr 11/41/2023 z 29 maja 2023 r. 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta 

Gminy Nozdrzec z wykonania budżetu za 2022 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Stanisław Szpiech przedstawił opinię Komisji 

Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022rok zawartą w protokole  

z dnia 5czerwca 2023 roku. 

 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili wniosków do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Nozdrzec za rok 2022. 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że Radni otrzymali projekt stosownej uchwały wraz  

z materiałami na sesję i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/472/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Nozdrzec za rok 2022 - przyjęta została 

głosami; 

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił; 
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1. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Nozdrzec za 2022 rok. 

2. Uchwałę Nr 11/49/2023 z 14 czerwca 2023 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Nozdrzec o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Nozdrzec za 2022 rok, 

 

Następnie procedowaniu poddano projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 

Nozdrzec za rok 2021.  

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że Radni otrzymali projekt stosownej uchwały wraz 

z materiałami na sesję.  

 

Wobec braku wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/473/2023 w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Nozdrzec  

za rok 2022 - przyjęta została głosami; 

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi Gminy Nozdrzec z tytułu uzyskanego 

wotum zaufania oraz absolutorium z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Wójt Stanisław Żelaznowski podziękował za udzielenie absolutorium oraz za współpracę ze 

strony Rady Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy i poinformował, że nadal należy 

realizować założone plany na rzecz rozwoju gminy i poprawy życia jej mieszkańców. 

 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Nozdrzcu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/474/2023 w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej w Nozdrzcu - przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy ustanowienia służebności 

przesyłu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój stwierdził, że brak jest spójności z poprzednimi uchwałami, które były 

podejmowane na określony czas - 29 lat i kilka miesięcy, a w tym projekcie uchwały jest czas 

nieoznaczony. 
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Przewodniczący wskazał, że uchwały były podejmowane na różny okres — 29 lat i kilku 

miesięcy, później na okres 30 lat bez zgłaszanych wniosków ws. skrócenia okresu oraz była 

podejmowana uchwała również w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

ustanowienia służebności przesyłu bez wyznaczonego terminu, gdzie na tamten czas 

pracownik merytoryczny udzielał wyjaśnień w tym temacie. 

 

Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy przebudowy istniejącej linii energetycznej 

należącej do PGE, koszty przebudowy pokrywa firma. 

 

Wyjaśnień również udzielił pracownik merytoryczny informując, że projekt uchwały 

sporządzono według złożonego wniosku przez firmę, która działa na podstawie 

pełnomocnictwa udostępnionego przez PGE. 

 

Mieszkaniec wsi Wesoła pytał czy dotyczy to działki gminnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec poinformował, iż procedowany projekt uchwały 

dotyczy działki gminnej w miejscowości Hłudno dodając, że Rada Gminy podejmuje uchwały 

w sprawie działek gminnych na podstawie ustawy o gospodarce nieruchomościami, których 

właścicielem jest jednostka samorządowa. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/475/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy ustanowienia 

służebności przesyłu- przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się – 1.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył listę zgłaszania kandydatów Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników. 

 

Radny Marian Zabój zgłosił Radnego Piotra Ogrodnika, nie wyraził zgody. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił Radnego Mariana Zaboja, nie wyraził zgody. 

 

Radny Krzysztof Zawadzki zgłosił Przewodniczącego Rady Adriana Skubisza - wyraził 

zgodę. 

 

Radny Krzysztof Kurdziel zgłosił Radną Grażynę Gładysz, wyraziła zgodę. 
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Wiceprzewodniczący Rady zgłosił Krzysztofa Kurdziela, wyraził zgodę. 

Wobec braku chętnych do zgłaszania kandydatów do zespołu opiniującego, Przewodniczący 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/476/2023 w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników- przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

przed rozpoczęciem sesji. 

 

Skarbnik poinformowała o zaistniałym w projekcie uchwały błędzie pisarskim tj. zapisie 

wirtualnej świetlicy zamiast wirtualnej strzelnicy. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/477/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 -przyjęta 

została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

przed rozpoczęciem sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/478/2023 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Nozdrzec-przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw – 0 wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Budowa gminnej oczyszczalni ścieków 

w Nozdrzcu”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

przed rozpoczęciem sesji. 

 

Radny Stanisław Szpiech pytał o termin zakończenia pierwszego etapu oraz czy drugi etap 

budowy można rozpocząć w trakcie trwania pierwszego etapu. 
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Wójt poinformował, że termin zakończenia prac zostanie sprawdzony i podany do 

wiadomości. A co do rozpoczęcia kolejnego etapu budowy to może nastąpić po ukończeniu 

pierwszego etapu.  

 

Odnośnie terminu zakończenia pierwszego etapu, Przewodniczący Rady poinformował, że na 

realizację zadania jest termin do szesnastu miesięcy od dnia zawarcia umowy, który został 

podzielony na dwa etapy wynikające z finansowania z Polskiego Ładu pierwszy etap osiem 

miesięcy i drugi etap osiem miesięcy, a informacje na temat zakresu prac były przekazane na 

poprzedniej sesji co zostało zaprotokołowane. 

 

Wójt powiadomił o odbiorze części sieci kanalizacyjnej w Nozdrzcu, gdzie prace są 

zaawansowane z 25 km sieci wykonane jest już 15 km, a termin realizacji jest zaplanowany 

na koniec 2024 roku. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/479/2023 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Budowa 

gminnej oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu”-przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw – 0 wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie zadania z zakresu publicznego 

transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

przed rozpoczęciem sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/480/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia-przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw – 0 wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale własnej Nr XV/152/2012 z dnia 

29 marca 2012 r. w sprawie ustanowienia tytułu honorowego „Zasłużony dla Gminy 

Nozdrzec” oraz uchwalenia regulaminu nadawania tytułu, zmienionej uchwałą nr X/128/2016 

z dnia 28 czerwca 2016 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

przed rozpoczęciem sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy zmiana dotyczy tylko kwoty, gdyż regulamin jest już 

przestarzały i należałoby go zmienić. 
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Wójt poinformował, że zmiana dotyczy tylko kwoty, a jeśli chodzi o zmianę regulaminu to 

nic nie stoi na przeszkodzie aby się zastanowić i uchwalić nowy regulamin. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/481/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale własnej 

Nr XV/152/2012 z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie ustanowienia tytułu honorowego 

„Zasłużony dla Gminy Nozdrzec” oraz uchwalenia regulaminu nadawania tytułu, 

zmienionej uchwałą nr X/128/2016 z dnia 28 czerwca 2016 r.-przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw – 0 wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 12.  

W wolnych wnioskach głos zabrał Radny Krzysztof Kurdziel w sprawie nadania nazw 

przysiółkom Ujazdy i Ryta Górka na jakim jest etapie. 

 

Wójt w odpowiedzi poinformował o niezgodnie z prawem sformułowanym wniosku, którego 

dalsze procedowanie nie było możliwe. W tej sprawie odbyło się również zebranie wiejskie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmiał, że w połowie grudnia odbyło się zebranie wiejskie, 

gdzie była procedowana ta sprawa i do Urzędu Gminy wpłynęła dokumentacja z 

niedochowanymi obowiązkami formalno-prawnymi. W tej sprawie Pani Sołtys otrzymała 

pismo ze wskazaniem, co należało poprawić w złożonej dokumentacji oraz o pomocy ze 

strony urzędu - do dzisiaj odpowiedzi nie ma. Przewodniczący poinformował o rozmowie z 

Panią Sołtys, która przekazała, że wstrzymuje te prace ponieważ mieszkańcy nie do końca 

zdają sobie sprawę z poniesieniem kosztów w związku z tymi działaniami. 

 

Radny Edward Duda przekazał Wójtowi gminy pytania mieszkańców miejscowości Hłudno. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że większość tych pytań padło na zebraniu 

wiejskim w miejscowości Wesoła, na które zostały udzielone odpowiedzi. W przypadku 

naprawy dróg to nie będzie to ze środków gminy tylko inwestora. Służebności przesyłu nie 

jest opodatkowana i nikt z tego tytułu od właścicieli nieruchomości nie będzie pozyskiwał 

podatku. Co do terenów inwestycyjnych, przemysłowych i podatkowych Przewodniczący 

zwrócił się do wszystkich, którzy podpisali umowy, aby dokładnie przeczytali zapisy od 

pierwszej strony do ostatniej, z których może wynikać, że inwestor będzie nadpłacał 

mieszkańcom zapłacony podatek w większej kwocie. 

 

Wójt poinformował, aby nie powiązywać firmy wiatrowej z gminą natomiast co do 

zniszczonych dróg takie informacje należy zgłaszać do inwestora jak również do gminy przez 

Sołtysów, gdyż gmina nie jest w stanie na całym terenie jednym czy dwoma pracownikami 

załatwić wszystkiego. Przykładem może być zgłoszenie o zniszczonej drodze przez Radnego, 

gdzie zostały podjęte odpowiednie kroki w tej sprawie. Wójt oznajmił, że na terenie Gminy 
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Nozdrzec jest przebudowywana linia średniego napięcia oraz prace ziemne prowadzone przez 

Geofizykę i wszystkie firmy są zobowiązane naprawiać szkody. 

Skarbnik po sprawdzeniu terminu realizacji pierwszego etapu budowy oczyszczalni ścieków 

poinformowała, że umowa została zawarta 4 maja br. i zakończenie prac do szesnastu 

miesięcy od zawarcia umowy czyli 4 września 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy w sprawie Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego w ramach inwestycji wiatrowej stwierdził, że działania były podejmowane 

w poprzednich kadencjach. Według przepisów każdy właściciel nieruchomości, której 

dotyczyły zmiany MPZP powinien zostać poinformowany i miał czternastodniowy termin na 

zgłaszanie uwag. 

 

Radny Stanisław Szpiech podziękował za interwencję ze strony urzędu i poinformował 

o dokonanych zniszczeniach na drogach poscaleniowych gdzie budowana jest linia 

energetyczna od strony Łubna w kierunku Nozdrzca. Drogi wybudowane w standardzie 

16 cm pospuły i 3,20 szerokości w obecnym czasie nie istnieją, przejazd tymi drogami jest nie 

możliwy. Radny przekazał, że ma nadzieję iż urząd dołoży wszelkich starań i dopilnuje 

przywrócenie stanu dróg.  

 

Radny Marian Zabój zaproponował zatrudnienie do urzędu geodety i pracownika do 

inwestycji oraz prosił o zamontowanie tablic informacyjnych na przystankach. Radny Marian 

Zabój wystąpił z wnioskiem zakupu działki nr 2023/5 i 2022 obok Urzędu Gminy. Działka 

jest niezbędna do prawidłowego funkcjonowania Urzędu Gminy i Szkoły Podstawowej 

w Nozdrzcu. 

Radny Marian Zabój kierując słowa w stronę Wójta oraz Przewodniczącego, poruszył temat 

zapraszania Staroty Brzozowskiego na organizowane imprezy, gdyż jak sam poinformował 

nie jest zapraszany, a mieszkańcy pytają dlaczego Starosta jest nieobecny. Wskazał również, 

że wtedy współpraca może układać się lepiej. Radny Marian Zabój wspomniał o budowie 

mostu przez San, z którego skorzysta również Gmina Nozdrzec. 

 

Wójt w pierwszej kolejności odniósł się do kwestii zapraszania Starosty na imprezy 

informując, że wiele razy były wysyłane zaproszenia do Pana Starosty i ani razu nie 

skorzystał z zaproszenia. Pierwszym takim wydarzeniem było oddanie Klubu Senior+ na 

Rudawcu. Po wielu zaproszeniach i braku odpowiedzi ze strony Starosty, zaproszenia 

przestały być wysyłane. Wójt poinformował, że jeżeli otrzymuje zaproszenie, stara się brać 

udział w danym wydarzeniu, bez względu na to czy się kogoś lubi, czy nie, a Pan Starosta nie 

miał życzenia skorzystać z zaproszenia. 

W sprawie inwestycji, Wójt przypomniał o zaplanowanych środkach w budżecie pół miliona 

na kontynuację budowy chodnika w Izdebkach, gdzie Starostwo odpowiedziało, że nie ma 

środków finansowych na kontunuowanie tej inwestycji. Wójt stwierdził, że w obecnej 

kadencji na inwestycje chodnikowe przy drogach powiatowych, co nie jest zadaniem gminy 

z zaplanowanymi inwestycjami w Siedliskach, Ujazdach i Wesołej gmina przekazała dla 

powiatu dotację w wysokości ok. miliona sześciuset tysięcy zł. 
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Przewodniczący odniósł się do wniosku Radnego Mariana Zaboja o zakup działki i pytał 

Radnego czy w poprzednich kadencjach nie było potrzeby zakupu przedmiotowej działki oraz 

czy wystawiona cena trzysta tys., która znacznie odbiega od cen gruntów na terenie 

Województwa Podkarpackiego i zakup tej działki byłby zgodny z dyscypliną finansową. 

Przewodniczący wskazał, że gmina ma potrzeby duże, chociażby remonty dróg w każdej 

miejscowości, a budynek gminy i szkoły przetrwał bez rzeczonej działki przez dziesiątki lat. 

Odnośnie zaproszeń Przewodniczący potwierdził informacje Wójta, że Starosta nie skorzystał 

z wysyłanych zaproszeń, więc obecnie zaproszenia nie są wysyłane. Przewodniczący zapytał 

czy ma rozumieć, iż przez wysyłanie zaproszeń współpraca byłaby lepsza i Starosta 

Brzozowski zacząłby odpowiadać na pisma z Gminy Nozdrzec, byłby przychylny na 

realizację inwestycji, o które wnioskował Wójt Gminy Nozdrzec w obszarze infrastruktury 

drogowej poprzez budowę chodników na terenie gminy. Czy zaproszenia wpłynęłoby na 

zmianę głosowań w sprawie inwestycji drogowych na terenie Gminy Nozdrzec — jako 

przykład podał drogę Izdebki-Barycz, gdzie Pan Starosta i Pan Dyrektor Marchel byli 

przeciwko wprowadzeniu zmian do budżetu Powiatu Brzozowskiego w obszarze inwestycji 

realizowanej na terenie gminy i współfinansowanej ze środków Lasów Państwowych. 

 

Wójt podsumował, że na poprawę infrastruktury chodnikowej wydatkowano 3,5 mln, w tym 

na budowę chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej, co również nie jest zadaniem własnym 

gminy, ale chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców. 

 

Mieszkaniec Wesołej stwierdził, że jest jakiś konflikt pomiędzy władzami powiatu i gminy. 

I pytał, czy gmina wydaje środki finansowe na inwestycje, na które nie musi, czyli na budowę 

chodników. Mieszkaniec zgodził się z twierdzeniem, że jeżeli ktoś nie korzysta z zaproszeń, 

to się go nie zaprasza, ale również podkreślił, że uczestnicząc na spotkaniach w Powiecie nie 

było przedstawicieli z Gminy Nozdrzec. Pomimo nawet niezgadzania się w wielu sprawach 

warto odnawiać kontakty dla dobra gminy i należy współpracować ze sobą. 

 

Wójt na temat współpracy wspomniał o spotkaniach, na których się konsultuje pewne 

działania z wójtami z terenu powiatu tzw. konwenty, gdzie jeden się odbył na początku 2019 

r, a drugi związany był z wojną na Ukrainie, konwenty zwołuje Starosta. 

 

Przewodniczący zaprzeczył słowom mieszkańca w sprawie konfliktu z powiatem, informując, 

że ta współpraca istnieje, gdzie niejednokrotnie Wójt dziękował za współpracę Zarządowi 

Powiatu i Panu Staroście za współpracę w ramach realizowanych działań w obszarze 

infrastruktury drogowej. Współpraca jest widoczna wystarczy się tylko przejechać po gminie 

i dostrzec efekty. 

 

Radny Marian Zabój prosił o wymianę pokruszonej posadzki na przystanku w centrum  

w Nozdrzcu. 

 

Wiceprzewodniczący pytał o most na Wesołej.  

 

Wójt poinformował, że inwestycja będzie realizowana na wakacjach. 
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Radny Stanisław Danko pytał o poprawę drogi przez Magierów, gdzie był skierowany objazd. 

 

Wójt odpowiedział, że został złożony wniosek i czekamy na dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

 

Mieszkaniec poruszył kwestie zniszczonych dróg przez inwestora i problem mieszkańców 

dojazdu do pól.  

 

Wójt poinformował, że należy zgłaszać takie sytuacje i na bieżąco są naprawiane. 

 

Wiceprzewodniczący prosił o sprawdzenie cenowe znaków witających w Gminie Nozdrzec, 

gdyby to nie był bardzo duży koszt to warto zainwestować w promocję poprzez wstawienie 

takich znaków. 

 

Wójt stwierdził, że taki zamysł był na początku kadencji, ale są sprawy ważne i ważniejsze, 

wykonane są liczne inwestycje czym możemy się pochwalić, również na drogach 

powiatowych gdzie została jeszcze jedna droga od Rudawca do Wydrnej, mamy nadzieję, że 

uda się również zrealizować tą inwestycję. Należy podkreślić, że wszystkie inwestycje jakie 

są realizowane to dzięki dobrej współpracy czy to z Powiatem, czy z Urzędem 

Marszałkowskim. 

 

Mówiąc o działaniach chodnikowych przy drodze wojewódzkiej, Przewodniczący 

przypomniał o delegacji, która się wybrała do Urzędu Marszałkowskiego na bezczynność 

Rady Gminy Nozdrzec. Oczywiście bezczynności Rady Gminy nie było, gdyż działania były 

realizowane systematycznie, ponieważ nikt projektu nie robi w kilka dni i wymaganych 

decyzji. Zasugerował, że może Pan Starosta mógłby zapewnić współfinansowanie tej 

inwestycji ze środków budżetowych pow. brzozowskiego 

 

Radny Krzysztof Kurdziel prosił Wójta o przekazanie informacji na temat chodnika przy 

drodze wojewódzkiej 884 w Wesołej, o której wspominał na posiedzeniu komisji. 

 

Wójt poinformował, że po zakończeniu budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej w 

Nozdrzcu zasadne będzie w przyszłorocznym budżecie zaplanować projektowanie 

odpowiednich odcinków chodnika przy drodze wojewódzkiej w Sołectwie Wesoła Ujazdy, 

Ryta Górka.  

 

Radny Krzysztof Zawadzki poinformował, że są wioski, gdzie nie ma ani metra chodnika  

w miejscowości Huta Poręby w stronę cmentarza i Wołodź. 

 

Wójt przypomniał zamierzenia z początku kadencji o budowie chodników w centrum każdej 

miejscowości i tak to jest realizowane. 
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Na koniec Przewodniczący zaprosił wszystkich na wydarzenie organizowana przy współpracy  

z Kołem Gospodyń Wiejskich Warzanki w Warze o nazwie Wianki nad sanem przy kładce  

w Warze. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i braku chętnych do zabrania głosu 

Przewodniczący Rady zakończył obrady LVI, zwyczajnej sesji Rady Gminy Nozdrzec.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 


